

Informujemy osoby niepełnosprawne korzystające z dofinansowania ze środków PFRON, że zmieniło się przeciętne wynagrodzenie, które od dnia 01.06.2025 r. wynosi: 8 962,28 zł.

**Informacja dla osób niepełnosprawnych korzystających z dofinansowania ze środków
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych**

**przeciętne wynagrodzenie za I kwartał 2025 r.
obowiązujące od dnia 01.06.2025 r. do dnia 31.08.2025 r. wynosi:
8 962,28 zł**

wspólne gospodarstwo domowe	50%	przeciętnego wynagrodzenia	4 481,14 zł
osoba samotna	65%	przeciętnego wynagrodzenia	5 825,48 zł

wysokość dofinansowania do turnusów rehabilitacyjnych od 01.06.2025 r. wynosi wg stopnia niepełnosprawności:

po zaokrągleniu

ZNACZNY	30%	przeciętnego wynagrodzenia	2 688,68 zł	2 689,00 zł
UMIARKOWANY	27%	przeciętnego wynagrodzenia	2 419,82 zł	2 420,00 zł
LEKKI	25%	przeciętnego wynagrodzenia	2 240,57 zł	2 241,00 zł
DZIECI i MŁODZIEŻ	30%	przeciętnego wynagrodzenia	2 688,68 zł	2 689,00 zł

OPIEKA	20%	przeciętnego wynagrodzenia	1 792,46 zł	1 792,00 zł
ZPCH	20%	przeciętnego wynagrodzenia	1 792,46 zł	1 792,00 zł

dofinansowanie podwyższone	40%	przeciętnego wynagrodzenia	3 584,91 zł	3 585,00 zł
-----------------------------------	------------	-----------------------------------	--------------------	--------------------

przeciętne miesięczne wynagrodzenie w gospodarce narodowej ogłoszone przez Prezesa GUS w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” na podstawie art. 20 pkt 2 ustawy z dnia 17 grudnia 1998 r. o emeryturach i rentach z Funduszu Ubezpieczeń Społecznych (tekst jednolity Dziennik Ustaw z 2024 roku, pozycja 1631 ze zmianami)